
 
Concept Verslag Algemene ledenvergadering  d.d. 29 november 2023.  
 
Locatie: Gasthuiskerk te Doesburg 
 
Aanwezig: 43 leden 
Bericht van verhindering: 14 leden 
 

1. Opening en mededelingen van de voorzitter 
De voorzitter heet alle aanwezigen hartelijk welkom. De ledenvergadering is altijd een moment 
van terugkijken (verslagen) en vooruitzien (plannen voor het nieuwe jaar en de begroting). De 
grote opkomst getuigt van de betrokkenheid van de leden bij de vereniging.  
De voorzitter staat uitgebreid stil bij het overlijden van ons oud-bestuurslid Rob Verhoef en ons 
erelid André Scholten. In Doesborgh Nieuws 2023 is een uitvoerig ‘In Memoriam’ opgenomen. 
Ter eervolle nagedachtenis wordt een moment stilte in acht genomen om beiden te gedenken.  
2. Verslag van de ALV d.d. 1 mei 2023 
Het verslag wordt zonder wijzigingen door de vergadering geaccordeerd, met dank aan de 
secretaris.  
3.   Financiën:  

• De penningmeester geeft een uitvoerige toelichting op de financiële overzichten 2023 en 
begroting 2024 zoals opgenomen in DN 2023. Hij wijst in het bijzonder op de extra kosten 
voor het onderhoud, beheer en aanpassingen van de nieuwe website. De eenmalige 
investeringskosten/ontwikkelingskosten zullen  worden verrekend met worden verrekend 
met een jaarlijkse afschrijving over 3 jaar. Tevens vindt er een inflatiecorrectie plaats in 
verband met de stijging van diverse uitgaven. Om deze redenen wordt een voorstel 
gepresenteerd om de contributie met €5 te verhogen.  
Opmerkingen: 
-door Ineke van Benthem wordt naar voren gebracht dat een lagere contributie voor een 
eenpersoonshuishouden gerechtvaardigd zou zijn. De penningmeester geeft als reactie dat 
het huishoudelijk reglement dan aangepast zou moeten worden. Het bestuur zal hier nog 
een keer naar kijken.  
-naar aanleiding van een vraag van Peter van den Brandhof licht de penningmeester toe 
waarom er jaarlijks een storting wordt gedaan in het Fonds Stadsherstel. Vanuit dit Fonds 
wordt de subsidiering voor bouwhistorisch onderzoek betaald. Dit fonds moet wel ‘gevoed’ 
worden.  
-Leo Boon vraagt zich af of we door moeten gaan met de subsidieverstrekking voor 
bouwhistorisch onderzoek nu de gemeente niet langer subsidie voor dit doel verstrek omdat 
het niet is opgenomen in de gemeentelijke begroting. De afspraak is immers dat de 
gemeente € 400,- beschikbaar stelt als subsidie voor bouwhistorisch onderzoek en dat de MV 
dit bedrag aanvult met €400,- De voorzitter zal het niet nakomen van de afspraken met de 
gemeente in een overleg met de wethouder opnieuw aan de orde stellen.  

4.   Goedkeuring verhoging contributie en de begroting 2024 
De vergadering gaat akkoord met de verhoging van de contributie en de begroting 2024. Deze 
goedkeuring gaat vergezeld van een warm applaus voor de penningmeester.  
5.    Benoeming nieuwe leden (kas)controlecommissie 
Voorgesteld worden: Cor van den Bergh en Peter van der Meijden en als reserve kandidaat: Ina 
Timmer. De vergadering gaat hier met grote instemming mee akkoord.  
6.   Verslag verenigingsactiviteiten 2022-2023  
Het jaarverslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd. 
7.   Goedkeuring bestuursplannen voor het jaar 2024  
De vergadering stemt in met de bestuursplannen voor het jaar 2024 



8.   Bestuurssamenstelling  
Hans van der Maas is aan het eind gekomen van zijn tweede bestuursperiode van drie jaar. Hij is 
beschikbaar voor een derde periode. Het bestuur stelt voor hem te herbenoemen. Ook Meindert van 
den Berg is aan het eind van zijn tweede bestuursperiode van drie jaar gekomen, maar stelt zich niet 
meer beschikbaar voor een derde periode. Henk van den Heuvel (secretaris) heeft zich enige 
maanden geleden om persoonlijke redenen teruggetrokken uit het bestuur. De vacature voor de 
functie van secretaris is op dit moment helaas nog vacant. 
Leo Boon en Josephine Veering zijn bereid gevonden om tot het bestuur toe te treden. Leo en 
Josephine stellen zich aan de vergadering voor met een toelichting op hun bijzondere interesse en 
ervaring.  
Het voorstel van het bestuur om de nieuwe bestuursleden te benoemen wordt met grote 
instemming en tevredenheid overgenomen.  
Opmerking: Hans van der Maas brengt expliciet naar voren dat zijn herbenoeming voor nog slechts 
één bestuursperiode geldt. Hij benadrukt dat het belangrijk is om tijdig te zoeken naar een opvolger.  
Ter afsluiting van dit agendapunt bedankt de voorzitter Meindert van den Berg voor zijn 
bestuurswerkzaamheden gedurende de afgelopen twee termijnen. Hij memoreert diens grote 
betrokkenheid bij alle activiteiten van de vereniging, vaak ook met een scherpe en kritische blik. Dit is 
door het bestuur altijd zeer gewaardeerd. Meindert was ook altijd bereid om de handen uit de 
mouwen te steken bij de organisatie van de activiteiten. Binnen het bestuur zal nog op passende 
wijze afscheid genomen worden.    
9.   Rondvraag 

• Peter van den Brandhof maakt de leden attent op de verkoop van ca. 55 schilderijen die 
vervaardigd zijn door Rob Verhoef. Belangrijke thema’s: Doesburgse huizen, de kade, de 
IJssel en enkele stillevens. De opbrengst van deze verkoop (prijzen v.a. €50) gaat via de 
‘Vereniging Stad en Ambt Doesborgh’ volledig naar het door Rob Verhoef gewenste doel: 
‘Het verhaal van De Linies doorgeven’. De verkoop vindt plaats op zaterdag 9 en zaterdag 16 
december  in het pand Meipoorstraat 7. Vrijwilligers voor het begeleiden van de verkoop 
kunnen zich aanmelden bij Peter van den Brandhof.  

• Vanuit de vergadering wordt gewezen op twee panden in Doesburg die in slechte staat 
verkeren, te weten Herenstraat17 en Bergstraat 69-71. Het pand in de Herenstraat is geen 
monument en er bestaat dan geen onderhoudsplicht. Het pand aan de Bergstraat is een 
Rijksmonument. De voorzitter legt uit dat in de Erfgoedwet een instandhoudingsplicht voor 
rijksmonumenten is opgenomen. Een eigenaar moet zorgen dat zijn of haar rijksmonument 
zodanig onderhouden wordt dat behoud gewaarborgd is. De gemeente Doesburg en de 
Adviescommissie Cultuurhistorie zijn bekend met deze situatie en werken in goed overleg 
met de eigenaar aan een oplossing.  

10  Sluiting  
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering. Na een kleine pauze zal de lezing 
een aanvang nemen.  
 
Lezing 
De lezing van Peter Boer was getiteld: Stadhuis van Doesburg 1391-2023. Peter Boer, woonachtig in 
Doesburg, heeft het zelfstandig adviesbureau ARCX dat zich richt op bouwhistorie, monumentenzorg 
en de relatie van deze vakgebieden met de ruimtelijke ordening.  
Hij heeft voor de gemeente Doesburg een bouwhistorisch onderzoek uitgevoerd van het historische 
stadhuiscomplex. In de lezing gaf Peter Boer een uitgebreid en informatief overzicht van het gehele 
stadhuiscomplex. Het is opgebouwd uit een aantal bouwdelen. Aan de Roggestraat staat het 
historische stadhuis, bestaande uit het wijnhuis en het raad- of schepenhuis, met daarnaast aan de 
Koepoortstraat het gebouw waarin voorheen de hoofdwacht ondergebracht was. Aan de hoofdwacht 
grenst de voormalige herberg Hof Gelria (pas in 1969 onderdeel geworden van het stadhuis). In 1995 
werden deze gebouwen uitgebreid met een nieuwe kantorenvleugel aan de Philippus 
Gastelaarsstraat en twee huizen aan de Koepoortstraat.  



In de lezing gaf Peter op heldere wijze inzicht in de historische structuur en de daarin te 
onderscheiden tijdlagen, met een accent op de ontwikkeling van de historische casco’s, het 
voormalige gebruik, de bewaard gebleven interieurafwerkingen en de veranderingen die in de 
directe omgeving plaatsvonden.  
Het bouwhistorisch onderzoek van Peter Boer is zeer helder gepresenteerd op de volgende website:  
https://www.tijdbeeld.com/project/stadhuis/introductie 
 


